

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Exile Consciousness in Nabokov's Novel *The Luzhin Defense*

(论纳博科夫《防守》中的流亡意识)

M. ZHANG.....39

An Archetypal Criticism Analysis of Faulkner's Redemption Thought in *The Sound and the Fury*

(原型批评视域下《喧哗与骚动》中福克纳的救赎思想分析)

Y. H. QIN.....45

The Survival Condition of Black Men: A Bhabhaian Interpretation of *Native Son*

(黑人的生存状态: 对《土生子》的霍米·巴巴式解读)

C. Y. SUN, Z. Y. WANG.....53

Literary Narration and Cinematic Narration

(文学叙事与电影叙事)

J. Y. SHEN.....57

What to Do after the Recurrence of Memory

(记忆浮现后该何去何从)

J. X. LIU.....64

Interpretation of the Stream of Consciousness Writing Skills in Edward Jones's *The Known World*

(解读爱德华·琼斯作品《已知的世界》中的意识流写作技巧)

C. SHU.....70

Silence or Collusion, Civilization or Barbarism: Collective Violence in "The Lottery" and

"The Knife Thrower"

(沉默或共谋、文明或野蛮: 论《摸彩》与《飞刀表演者》中的集体暴力)

S. Q. LONG.....77

The Return after the Spiritual Exile

(精神流亡后的回归之旅)

H. H. LI.....85

The Psychoanalytic Criticism on *The Unbearable Lightness of Life*

(《生命不能承受之轻》的精神分析批评)

Z. GENG.....90

A Contrastive Analysis of "Little Women" and "Big Woman" in *Song of Solomon*

(《所罗门之歌》中“小女人”和“大女人”形象的对比分析)

J. L. WU.....96